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PROTOKÓŁ Nr  0012 .6.3.2012 
z posiedzenia  

Komisji Kultury i Sportu 
w dniu  22 marca 2012 r.  

 
Miejsce posiedzenia  sala nr 110 
Czas posiedzenia  godz. 15.00-16.10 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie               
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040,  

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011r. w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Miastem Żory,  

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 
miasta Jastrzębie-Zdrój przez WEB-NET Artur Ślesik,  

 
4. Działalność Klubu Tenisa Stołowego 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 16 lutego 2012 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący   Komisji – Andrzej Matusiak 
powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.    

 
Ad. 2   

 
Komisja przyjęła porządek obrad głosami za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 3 
 
Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040,  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011r. w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Miastem Żory,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Inspektor Wydziału 
Obywatelskiego – Joanna Szotek. Poinformowała, że Miasto Żory wraz                  
z partnerami: Miastem Tychy, Dąbrowa Górnicza, Gliwice, Częstochowa, Bielsko-
Biała oraz partnerami społecznymi – Centrum Rozwoju Inicjatyw Społecznych 
CRIS, Bielskim Stowarzyszeniem Artystycznym „Teatr Grodzki” pozyskało dotację 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII. Promocja 
Integracji Społecznej, Działanie 7.2. Przeciwdziałanie Wykluczeniu i Wzmocnienie 
Sektora Ekonomii Społecznej, Poddziałanie 7.2.2 Wsparcie ekonomii społecznej 
na realizację zadania pn. „Inkubator Społecznej Przedsiębiorczości Województwa 
Śląskiego”. Projekt będzie realizowany od 01.04.2012 r. do 31.03.2015 r. 
Współpraca Miasta Jastrzębie-Zdrój z Miastem Żory, o której mowa w uchwale 
polegać będzie na zapewnieniu jastrzębskim organizacjom dalszego dostępu do 
usług m.in. bieżącego poradnictwa na rzecz podmiotów ekonomii społecznej, 
poradnictwa specjalistycznego z zakresu marketingu, prawa, księgowości; 
szkoleń, konferencji, wizyt studyjnych oraz innych form wsparcia zaplanowanych 
w projekcie. Warunki współpracy określi porozumienie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 
miasta Jastrzębie-Zdrój przez WEB-NET Artur Ślesik,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad. 4.  
 
Działalność Klubu Tenisa Stołowego. 
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Roman Fajkus 
 - Szanowni Państwo, Jastrzębski Klub Tenisa Stołowego działa od 1968 r. 
Zawsze był to klub , który posiadał i nadal posiada barwy górnicze. Prezesem 
Klubu była osoba, która wywodziła się z górnictwa. Od 1995 r. działam w klubie. 
W tym okresie były różne stadia rozwoju klubu. Zdobyliśmy bardzo wiele tytułów 
Mistrzów Polski.  Udało się nam wyszkolić dziewczynki  od 9 roku życia do 
Mistrzyń Polski. Jedna dziewczyna była uczestniczką Mistrzostw Świata juniorów 
w Kolumbii. Zeszły rok jeżeli chodzi o koszty zamknął  się kwotą 182 tys. zł. 
Przychody 189 tys. zł. W zeszłym roku byliśmy organizatorami drużynowych 
Międzynarodowych Mistrzostw Polski juniorów w tenisie stołowym 
organizowaliśmy również turnieje wojewódzkie. Coraz trudniej jest nam 
organizować tego typu imprezy. Nie ma się co oszukiwać, ale w Polsce powstało 
wiele lepszych hal choćby hala w Łaziskach. Muszę się przyznać, że przy 
konkursie ofert popełniłem błędy formalne, i niestety nie otrzymaliśmy dotacji. 
Mimo nie otrzymania dotacji nadal działami, rozgrywamy mecze. Do końca 
sezonu będę opłacał sędziów z własnych środków. Brakuje nam środków na 
sprzęt. Na mecze wyjazdowe jeździmy swoimi samochodami. Będziemy starali 
się pozyskać środki. Jeżeli byłaby jakaś możliwość pomocy ze strony miasta to 
bylibyśmy bardzo wdzięczni. W tym roku będziemy mieli 40 turniej o Puchar 
Prezydenta Miasta. Czekam na ogłoszenia konkursowe Urzędu Marszałkowskiego, 
aby ewentualnie móc pozyskać środki z Urzędu Marszałkowskiego. Chciałabym 
serdecznie podziękować władzą samorządowym za pomoc. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy oprócz 1 ligi kobiet i 2 ligi mężczyzn macie Państwo jeszcze jakieś 
drużyny? 
 
Roman Fajkus 
  - Mamy 1 ligę kobiet i w 1 lidze są dziewczyny starsze i młodsze. Mieliśmy 
jeszcze 3 ligę kobiet, która była traktowana na zasadzie szkoleniowej. Proszę 
Państwa można byłoby się zastanowić nad remontem hali Omega.   
 
Zofia Florek 
  - Staramy się przeznaczać środki na halę Omega. Wiem, że jest potrzeba 
kapitalnego remontu.  
 
Małolepszy Norbert 
 - Czy w  największe turnieje tenisa stołowego  nie można byłoby korzystać z 
nowej hali widowiskowo-sportowej? 
 
Roman Fajkus 
 - Rozważymy taką możliwość. 
 
Małolepszy Norbert 
 - Wydaje mi się , że jastrzębski tenis stołowy powinien wyjść z cienia Hali 
Omega. Jest to czołowy klub o którym się mało słyszy. 
 
Fajkus Roman 
 - Był czas kiedy w gazecie „Nowiny” pisałem artykuły dotyczące tenisa 
stołowego. Teraz trochę inne dyscypliny się przebiły.  
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Andrzej Matusiak 
 - Czy w tym roku będzie organizowany turniej „Satelite” i w jakim okresie? 
 
Roman Fajkus 
 - Tak będzie organizowany w dniach 13-14 sierpnia.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy seniorzy też grają? 
 
Roman Fajkus 
 - Nie. W turnieju biorą udział  -   młodziczki, młodzicy, kadetki, kadeci, juniorzy, 
juniorki. W tym roku najpierw turniej będzie na Węgrzech, Słowacji , Czechach i 
w Polsce.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Turniejem zainteresowani są Francuzi z Tourcoing. Chciałabym włączyć się w 
organizacje tego turnieju.  
 
Florek Zofia 
  - Chciałabym  zapoznać Państwa ze sprawą , którą otrzymałam do rozeznania 
od Pana Przewodniczącego Rady Miasta. Chodzi o pismo Pani Sieczkowskiej w 
sprawie umorzenia należności w kwocie 7500 tys. zł. Jest to kwota nie zapłacona 
przez Jastrzębski Klub Tenisa Stołowego za wyżywienie. Zwróciłam się do Pani 
Sieczkowskiej, aby dostarczyła nam dokumenty potwierdzające jej sytuację w 
celu ustalenia czy zachodzą przesłanki do zastosowania wnioskowanej  ulgi. Z 
pisma Pani Sieczkowskiej wynika, że została uregulowana faktura tylko na kwotę 
2868 zł i do 10 czerwca 2011 r. klub tenisa stołowego  miał uregulować resztę 
faktury. Niestety tak się nie stało. Proszę powiedzieć jak ta sprawa wygląda? 
 
Fajkus Roman 
 - Klub nie otrzymał żadnej faktury. Nie mam  żadnej nie zapłaconej faktury. 
Faktura na kwotę 10 tys. zł jest uregulowana i zaksięgowana w klubie. Klub nie 
posiada żadnego wezwania do zapłaty.  
 
Florek Zofia 
 - Przypuszczalnie sprawa zakończy się w Sądzie.  
 
Roman Fajkus 
 - Proszę Państwa czy jest szansa pomocy finansowej ze strony miasta dla klubu? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę zwrócić się z pismem do Pana Prezydenta.  
 
Ad. 5.  
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę powiedzieć czy powstanie klasa sportowa o profilu piłka ręczna przy 
Szkole Podstawowej nr 5? 
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Krzysztof Baradziej 
 - Trudno powiedzieć.  
 
Adam Płaczek 
 - W środę odbędzie się spotkanie z Panem Prezydentem odnośnie wszystkich 
klasa sportowych. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałem zapytać o internat przy Szkole Mistrzostwa Sportowego? Jaka jest 
decyzja? 
 
Krzysztof Baradziej 
 -  Klub KS Jastrzębski Węgiel zobowiązał się do utrzymania internatu. Problem 
polega na tym, że w klasie jest mało uczniów. W szkole był nie udany nabór.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Proszę Państwa, w ramach przyjmowania stron przyszło do mnie 
stowarzyszenie osób niedowidzących „Cross Jastrzębie”. Stowarzyszenie zwróciło 
się z prośbą uczestnictwa w Komisji Kultury i Sportu w celu przedstawienia 
swojej działalności. 
 
Komisja ustaliła, że stowarzyszenie osób niedowidzących „Cross 
Jastrzębie” zostanie zaproszone na Komisję w dniu 19 kwietnia 2012 r.  
 
Wniosek został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0. Wstrzymujących 
się – 0. 
 
Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 16 lutego 2012 r. 
 
Protokół został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 7 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu  - Andrzej Matusiak podziękował 
wszystkim za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Kultury i Sportu 
        Andrzej Matusiak 
 
 
 
 
 
 


